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Bolaget bekräftar efterlevnad av det kommunala ändamålet 
och de kommunala befogenheterna 

Styrelserna för GSK, GSB och GST samt VD för dessa bolag bedömer att 
verksamheten är i linje med kommunens ändamål med sitt ägande av 

bolaget och att bolaget har följt de principer som framgår av 3 § i 
bolagsordningen.

Styrelserna för GSAB och VD bedömer att verksamheten är i linje med 
kommunens ändamål med sitt ägande av bolaget och att bolaget har 

följt de principer som framgår av 3 § i bolagsordningen.

Från Årsrapport 2019



Ägardirektiv

Uppdrag att ta fram förslag till ägardirektiv för Göteborgs Stads 
Kollektivtrafik AB är påbörjat i samverkan med bolaget. Avvaktar 
resultat av pågående avyttringsprocesser avseende GS Buss AB 
och GS Trafikantservice AB. 

Utifrån försäljningsärendet finns två olika scenarier som beskrivs 
på följande bilder.
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Ägardirektiv

Vilka principiella frågeställningar/områden ser styrelsen som 
kan kräva fullmäktiges ställningstagande de närmaste åren 
vad gäller koncernens verksamhet? 

Vad händer med Göteborgs Stads Kollektivtrafik AB som bolag om  
ägandet enbart består av 85% av GSAB?



Pågående uppdrag

Vilka resultat har uppnåtts i uppdraget att genomföra 
avyttring av GS Buss AB och GS Trafikantservice AB? 
Styrelsens information om status i arbetet? 

2020-04-24 Uppdrag till VD, att med hjälp av extern expertis, 
ta fram ett förslag till genomförande av en avveckling av GS 
Buss AB genom avyttring av aktier
2020-08-28 Uppdrag till VD, att med hjälp av extern expertis, 
ta fram ett förslag till genomförande av en avveckling av GS 
Trafikantservice AB genom avyttring av aktier alternativt 
genom att bolagets verksamhetsområden avyttras



Pågående uppdrag

Vilka resultat har uppnåtts i uppdraget att genomföra 
avyttring av GS Buss AB? Styrelsens information om status i 
arbetet? 
Organisation
INK- upphandling och juridik
Upphandling i två steg
Direktupphandling – värdering och marknad
Upphandling - försäljning
Tidsplan
Anbud – Trafik 2022



Pågående uppdrag

Vilka resultat har uppnåtts i uppdraget att genomföra avyttring 
av GS Trafikantservice AB? Styrelsens information om status i 
arbetet? 

Organisation
INK- upphandling och juridik
Upphandling i två steg
Direktupphandling – värdering och marknad
Upphandling - försäljning
Tidsplan



Pågående uppdrag

Styrelsens information om hur samarbetet med Västtrafik 
AB utvecklas utifrån samarbetsavtal avseende ägarstyrning 
och ägarråd, verksamheters och funktioners åtskillnad, 
rapportering och informationsöverföring? 

Från ägardialogen i dec 2019 mellan GSAB och ägarna GS 
Kollektivtrafik AB och Västtrafik AB, får styrelsen information 
genom rapportering i dec 2019 efter Ägarrådets möte.
Uppföljningen av ägardialogen kommer att ske till hösten. 
Presidiet i GSAB är inbjudet till Ägarrådet. Styrelsen 
rapporteras därefter.



Pågående uppdrag

Vilka områden har krävt särskild uppmärksamhet i 
etableringen av moderbolaget? 
IT-lösningen i koncernen har ägnats speciellt intresse då det 
på strategidagen för våra bolag i januari månad framkom att 
Göteborgs Spårvägar AB planerade att lämna några av de 
gemensamma systemen utan kommunikation och samråd.
Särskild uppmärksamhet har styrelsen riktat till den bristande 
kommunikationen till det delägda bolaget avseende 
avrapportering IT-frågor, Intern kontroll och GDPR till 
koncernmodern.



Pågående uppdrag

Vilka områden har krävt särskild uppmärksamhet i 
etableringen av moderbolaget? 
• Sedan hösten 2019 har flera möten ägt rum mellan presidie

och VD i GSKAB och presidie och VD i GSAB. I dessa möten 
har en kommunikationsstruktur mellan bolagen fastställts 
kopplat till väsentliga händelser som berör koncernmodern. 

• Ordförande och VD i GSAB har också avrapporterat i 
styrelsen i GSKAB det omfattande arbete man genomfört för 
att ändra kulturen inom Banteknik. Kommunikationen har 
utifrån detta blivit bättre mellan bolagen men det återstår 
en del arbete.



Coronapandemin

Ser styrelsen framtida konsekvenser/behov av anpassningar för 
verksamheten föranledda av pandemin? Varaktig påverkan i någon 
form som anpassning behöver ske till? (Verksamhet? 
Investeringsplaner? HR? Ekonomi?) 

Den största ekonomiska påverkan är för GSB där minskat resande 
medför minskade intäkter då vi i avtalet har incitament för antalet 
resande.
Kontinuitetsplaner är framtagna för bolagen.



Coronapandemin

• Vilka beslut har fattats eller kan komma att fattas av styrelsen under 
2020 med stöd av generellt ägardirektiv för 2020? 

• Inga
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